

## MƏQALƏLƏR

2025

**Maqsud İbrahimbəyovun 90 illiyinin qeyd edilməsi haqqında** [Mətn]: Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı, 13 fevral 2025-ci il //Azərbaycan.- 2025.- 14 fevral (№33).- S.3. //Ədəbiyyat qəzeti.- 2025.- 14 fevral (№6).- S.2.

**Ələddinqızı, Nəzakət.** Həyat lövhələrini ustalıqla yaratmış böyük sənətkar [Mətn] : Dövlət başçısının Sərəncamı ilə Maqsud İbrahimbəyovun 90 illiyi qeyd olunacaq /N.Ələddinqızı //Səs.- 2025.- 15 fevral (№28).- S.10.

[http://www.anl.az/download/meqale/ses/2025/fevral/934894\(meqale\).pdf](http://www.anl.az/download/meqale/ses/2025/fevral/934894(meqale).pdf)

**Gənclər kitabxanasında yubiley sərgisi** [Mətn] : Maqsud İbrahimbəyov – 90 //Xalq qəzeti.- 2025.- 20 mart (№61).- S.20.

[http://www.anl.az/download/meqale/xalqqazeti/2025/mart/940299\(meqale\).pdf](http://www.anl.az/download/meqale/xalqqazeti/2025/mart/940299(meqale).pdf)

**Xalq yazıçısı Maqsud İbrahimbəyova həsr edilən virtual kitab sərgisi hazırlanıb** [Mətn] //525-ci qəzet.-2025.- 20 mart(№52).- S.15.

<http://www.anl.az/download/meqale/525/2025/mart/940237.htm>

**Xalq yazıçısı Maqsud İbrahimbəyovun 90 illiyi qeyd ediləcək** [Mətn] Prezident Sərəncamı imzalayıb //525-ci qəzet.- 2025.- 14 fevral(№28).- S.3.

<http://www.anl.az/download/meqale/525/2025/fevral/934849.htm>

**Nəcəfxanlı, Əli.** Ədəbiyyatımızın zadəgan nasiri [Mətn] : Maqsud İbrahimbəyov – 90 /Ə.Nəcəfxanlı //Xalq qəzeti.- 2025.- 23 fevral (№ 41).- S.10.

[http://www.anl.az/download/meqale/xalqqazeti/2025/fevral/935845\(meqale\).pdf](http://www.anl.az/download/meqale/xalqqazeti/2025/fevral/935845(meqale).pdf)

**"Sevgi haqqında": Maqsud İbrahimbəyov Yaradıcılıq Mərkəzində poetik tamaşa** [Mətn] //525-ci qəzet.-2025.- 15 fevral (№29).- S.14.

<http://www.anl.az/download/meqale/525/2025/fevral/934991.htm>

**Yusifli, Vəqif Əziz oğlu.** Mənim tanıdığım Maqsud İbrahimbəyov [Mətn] : 90 yaşına /V.Yusifli //Ədəbiyyat qəzeti.- 2025.- 28 fevral (№8).- S.19.

<http://www.anl.az/download/meqale/edebiyat/2025/fevral/936994.htm>

2024

**Əliyev, Ə.** “Sea Breeze”nin sayrısan ulduzları [Mətn] /Ə. Əliyev //Xalq qəzeti.- 2024.- 30 oktyabr, (№ 239). - S.10.

[http://www.anl.az/download/meqale/xalqqazeti/2024/oktyabr/916387\(meqale\).pdf](http://www.anl.az/download/meqale/xalqqazeti/2024/oktyabr/916387(meqale).pdf)

**Fikrətoğlu, Rizvan.** Kəlağayı milli baş örtüyü, bəşəri irsdir [Mətn] /R.Fikrətoğlu//Xalq qəzeti.- 2024.- 28 noyabr (№ 262).- S.13.

[http://www.anl.az/download/meqale/xalqqazeti/2024/noyabr/920908\(meqale\).pdf](http://www.anl.az/download/meqale/xalqqazeti/2024/noyabr/920908(meqale).pdf)

**İbrahimova, Aygün.** Sea Breeze Şöhrət Xiyabanında Maqsud İbrahimbəyovun ulduzunun açılışı olub [Mətn] /A.İbrahimova //Respublika.- 2024.- 29 oktyabr (№ 238).- S.11.  
[http://www.anl.az/down/meqale/respublika/2024/oktyabr/916264\(meqale\).pdf](http://www.anl.az/down/meqale/respublika/2024/oktyabr/916264(meqale).pdf)

## 2023

**Azəri, Lalə.** “Maqsud əbədidir” [Mətn]: Xalq yazıçısı Maqsud İbrahimbəyova həsr olunmuş kitabın təqdimatı /L.Azəri //Mədəniyyət.- 2023.- 9 iyun.- S.3.  
<http://www.anl.az/down/meqale/medeniyyet/2023/iyun/854486.htm>

## 2022

**Əmirli, Əli. (Əmirov Əli Məmməd oğlu)** Ondan yaxşı qardaş yox idi [Mətn] /Ə.Əmirli //Elmi əsərlər / Azərbaycan Dövlət Mədəniyyət və İncəsənət Universiteti.- 2022.- №31.- S.47-55.  
[http://www.anl.az/down/meqale/elmi\\_eserler\\_admiu/2022/31/06\(meqale\).pdf](http://www.anl.az/down/meqale/elmi_eserler_admiu/2022/31/06(meqale).pdf)

**"Müharibənin səsi" təqdim olundu** [Mətn] //525-ci qəzet.- 2022.- 12 noyabr.- S.10.  
<http://www.anl.az/down/meqale/525/2022/noyabr/823441.htm>

## 2021

**İbrahimbəyova, Anna.** Varislər [Mətn]: Anna İbrahimbəyova: Nə qədər ki sağam, nağılımız bitməyəcək /A. İbrahimbəyova; söhbətləşdi: Ə. Qiyas //Ədəbiyyat qəzeti.- 2021.- 13 fevral.- S.16-17.  
<http://www.anl.az/down/meqale/edebiyyat/2021/fevral/734338.htm>

**Rusca yazan milli yazıçı** [Mətn]: Maqsud İbrahimbəyovun kitablarının təqdimat mərasimi keçirilib //Mədəniyyət.- 2021.- 17 mart.- S.1;3.  
<http://www.anl.az/down/meqale/medeniyyet/2021/mart/738659.htm>

## 2020

**Maqsud İbrahimbəyovun hekayəsi Qırğızıstan portalında** [Mətn] //Mədəniyyət.- 2020.- 4 sentyabr.-S.8.  
<http://www.anl.az/down/meqale/medeniyyet/2020/sentyabr/715234.htm>

**Mədəniyyət və tarix bilicilərinin müəhazirələri** [Mətn] //Mədəniyyət.- 2020.- 11 mart.- S.4.  
<http://www.anl.az/down/meqale/medeniyyet/2020/mart/706515.htm>

## 2019

**“LEYLA. FONS VITAE” poeziya tamaşası maraqla qarşılanıb** [Mətn] //Azərbaycan. - 2019.- 1 oktyabr.- S. 5. //Xalq qəzeti.- 2019.- 1 oktyabr.- S. 7. //Yeni Azərbaycan.- 2019.- 1 oktyabr.- S.2. //Respublika.- 2019.- 1 oktyabr.- S.4.  
<http://www.anl.az/down/meqale/azerbaycan/2019/oktyabr/673899.htm>  
[http://www.anl.az/down/meqale/yeni\\_az/2019/oktyabr/674081.htm](http://www.anl.az/down/meqale/yeni_az/2019/oktyabr/674081.htm)

**Maqsud İbrahimbəyov Yaradıcılıq Mərkəzində uşaqlar üçün bayram tədbiri təşkil olunub** [Mətn] //Yeni Azərbaycan.- 2019.- 4 iyun.- S.7.

[http://www.anl.az/down/meqale/yeni\\_az/2019/iyun/656229.htm](http://www.anl.az/down/meqale/yeni_az/2019/iyun/656229.htm)

**Maqsud İbrahimbəyov Yaradıcılıq Mərkəzində uşaqlar üçün bayram tədbiri təşkil olunub** [Mətn] //Azərbaycan.- 2019.- 4 iyun.- S.8. //Xalq qəzeti.- 2019.- 4 iyun.- S.9.

<http://www.anl.az/down/meqale/azerbaycan/2019/iyun/656593.htm>

**Nəsimi festivalında poeziya tamaşası** [Mətn] //Mədəniyyət.-2019.- 2 oktyabr.- S.3.

<http://www.anl.az/down/meqale/medeniyyet/2019/oktyabr/674173.htm>

## 2018

**“Maqsud İbrahimbəyov Yaradıcılıq Mərkəzi”nin təsis edilməsi ilə bağlı tədbirlər haqqında** [Mətn]: Azərbaycan Respublikası Prezidentinin **Sərəncamı**, Bakı şəhəri, 1 fevral 2018-ci il //Azərbaycan.- 2018.- 2 fevral.- S.2. //Xalq qəzeti.- 2018.- 2 fevral.- S.1.

**"Maqsud İbrahimbəyov Yaradıcılıq Mərkəzi" təsis edilib** [Mətn] //Bizim yol.-2018.- 3 fevral.- S.15. [http://www.anl.az/down/meqale/bizim\\_yol/2018/fevral/577714.htm](http://www.anl.az/down/meqale/bizim_yol/2018/fevral/577714.htm)

**“Bir ömrün iziylə”** [Mətn]: Akademik Heydər Hüseynova həsr olunmuş kitabın təqdimatı //Mədəniyyət.- 2018.- 19 oktyabr.- S.2.

<http://www.anl.az/down/meqale/medeniyyet/2018/oktyabr/611683.htm>

**“Kərgədan buynuzu” tələbələrin ifasında** [Mətn] //Mədəniyyət. - 2018.- 14 dekabr.- S.2.

<http://www.anl.az/down/meqale/medeniyyet/2018/dekabr/623019.htm>

**“Zaman içində” layihəsinin təqdimatı** [Mətn] //Mədəniyyət.- 2018.- 12 oktyabr.- S.4.

<http://www.anl.az/down/meqale/medeniyyet/2018/oktyabr/610081.htm>

**Bakıda Maqsud İbrahimbəyov Yaradıcılıq Mərkəzinin açılış mərasimi olub** [Mətn] //Yeni Azərbaycan.- 2018.- 31 mart.- S.3.

[http://www.anl.az/down/meqale/yeni\\_az/2018/mart/583771\(meqale\).pdf](http://www.anl.az/down/meqale/yeni_az/2018/mart/583771(meqale).pdf)

**Bakıda Maqsud İbrahimbəyov Yaradıcılıq Mərkəzinin açılış mərasimi olub** [Mətn]: Birinci vitse-prezident Mehriban Əliyeva mərasimdə iştirak edib /M.Əliyeva //Azərbaycan.- 2018.- 31 mart.- S.1-2. //Xalq qəzeti.- 2018.- 31 mart.- S.3.

[http://www.anl.az/down/meqale/azerbaycan/2018/mart/584367\(meqale\).pdf](http://www.anl.az/down/meqale/azerbaycan/2018/mart/584367(meqale).pdf)

**İçərişəhərdə Maqsud İbrahimbəyov Yaradıcılıq Mərkəzi açılıb** [Mətn] //Mədəniyyət.- 2018.- 4 aprel.- S.8. //Ədəbiyyat qəzeti.- 2018.- 7 aprel.- S.2.

<http://www.anl.az/down/meqale/medeniyyet/2018/aprel/584648.htm>

**Maqsud İbrahimbəyov Yaradıcılıq Mərkəzində “İmmolatio” tamaşasının premyerası olub** [Mətn] //Azərbaycan.- 2018.- 30 sentyabr.- S.4. //Xalq qəzeti.-2018.- 30 sentyabr.- S.5.

**Mükərrəmoğlu, M.** Yarım əsirdir ki, "Uşaqlığın son gecəsi"nə maraqla baxılır [Mətn] /M.Mükərrəmoğlu //Xalq qəzeti.-2018.-26 avqust.- S.15.

<http://www.anl.az/down/meqale/xalqqazeti/2018/avqust/603537.htm>

**Müşfiq, Şahanə.** Xalq yazıçısı Maqsud İbrahimbəyov anıldı [Mətn] /Ş.Müşfiq //525-ci qəzet.-2018.- 4 oktyabr.- S. 7.

<http://www.anl.az/down/meqale/525/2018/oktyabr/608496.htm>

## 2017

**Xalq yazıçısı, kinodramaturq və rejissor Maqsud İbrahimbəyovun** Bakıda xatirə gecəsi keçirilib : Azərbaycanın Birinci vitse-prezidenti **Mehriban Əliyeva** xatirə gecəsində iştirak edib: Birinci vitse-prezident Mehriban Əliyevanın çıxışı: [16 may 2017-ci il] // Xalq qəzeti. - 2017.- 17 may. - № 104. - S. 2 .

**Həyatı səmimi təbəssümlə təsvir edən yazıçı** [Mətn]: Xalq yazıçısı, kinodramaturq Maqsud İbrahimbəyovun xatirəsi yad edilib//Mədəniyyət.- 2017.- 19 may.- S.8.

<http://www.anl.az/down/meqale/medeniyyet/2017/may/543227.htm>

**Xalq Yazıçısı, kinodramaturq və rejissor Maqsud İbrahimbəyovun Bakıda xatirə gecəsi keçirilib** [Mətn]: Azərbaycanın Birinci vitse-prezidenti Mehriban Əliyeva xatirə gecəsində iştirak edib //İki sahil.- 2017.- 17 may.- S.3.

[http://www.anl.az/down/meqale/iki\\_sahil/2017/may/542503.htm](http://www.anl.az/down/meqale/iki_sahil/2017/may/542503.htm)

**Müşfiq, Şahanə.** Maqsud İbrahimbəyovun xatirə gecəsi keçirildi [Mətn] /Ş.Müşfiq //525-ci qəzet.- 2017.- 18 may.- S.7.

<http://www.anl.az/down/meqale/525/2017/may/542830.htm>

**Turan, Alpər.** Xalqın mənəvi sərvəti, toxunulmaz xəzinəsi : Azərbaycanda milli kimliyi ifadə edən dəyərlərə hər zaman hörmətlə yanaşılır: [xalq yazıçısı **Maqsud İbrahimbəyovun** xatirə gecəsi keçirilmişdir] / A. Turan // Kaspi. - 2017.- 18 may. - № 87. - S. 3 .

## 2016

**Anar. (Rzayev Anar Rəsul oğlu)** Nəslin yarpaq töküümü [Mətn] /Anar //Ədəbiyyat qəzeti.- 2016.- 2 aprel.- S.3.

<http://www.anl.az/down/meqale/edebiyyat/2016/aprel/484077.jpg>

**AZƏRTAC.** Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev Xalq Yazıçısı Maqsud İbrahimbəyovun məzarını ziyarət edib [Mətn] //Azərbaycan.- 2016.- 29 mart.- S.2.

<http://web2.anl.az:81/read/page.php?bibid=vtls000482753>

**Xalq yazıçısı ilə vida** [Mətn] “O, əsərlərini rus dilində yazsa da, bütün varlığı ilə Azərbaycan ruhunun ifadəçisi idi” //Mədəniyyət.- 2016.- 30 mart.- S. 6.

<http://www.anl.az/down/meqale/medeniyyet/2016/mart/482977.htm>

**Kazımsadə, Aydın Ələsgər oğlu. (Kazımov)** O, dünya şöhrətli sənətkar idi [Mətn] /A. Kazımsadə //Ədəbiyyat qəzeti.- 2016.- 2 aprel.- S.3.

<http://www.anl.az/down/meqale/edebiyyat/2016/aprel/484083.jpg>

**Maqsud Məmmədibrahim oğlu** İbrahimbəyov [Mətn] //Azərbaycan.- 2016.- 29 mart.- S.2.- Xalq yazıçısı Maqsud Məmmədibrahim oğlu İbrahimbəyovun vəfatı münasibətilə nekroloq.

<http://web2.anl.az:81/read/page.php?bibid=vils000482749>

**Maqsud İbrahimbəyova “Şərəf” ordeni təqdim edilib** [Mətn] //525-ci qəzet.- 2016.- 23 yanvar.- S. 17.

<http://www.anl.az/down/meqale/525/2016/yanvar/473904.htm>

**Şarovski, Aleksandr. "Yalana və saxtakarlığa qarşı amansız idi"** [Mətn] /A. Şarovski //Ədəbiyyat qəzeti.- 2016.- 2 aprel.- S.3.

<http://www.anl.az/down/meqale/edebiyyat/2016/aprel/484086.jpg>

**Yaradıcı əməyə verilən qiymət** [Mətn] //Mədəniyyət.- 2016.- 29 yanvar.- S. 14.- Mədəniyyət və turizm naziri Əbülfəs Qarayev Azərbaycan Prezidentinin sərəncamına əsasən təltif edilən görkəmli yaradıcı insanlardan birinə, Xalq yazıçısı, kinodramaturq, rejissor Maqsud İbrahimbəyova “Şərəf” ordenini təqdim etməsi haqqında.

<http://www.anl.az/down/meqale/medeniyyet/2016/yanvar/475076.htm>

**Zümrüd.** Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamına əsasən Maqsud İbrahimbəyova "Şərəf" ordeni təqdim edilib [Mətn] /Zümrüd //Səs.-2016.- 23 yanvar.- S.12

<http://www.anl.az/down/meqale/ses/2016/yanvar/473979.htm>

## 2015

**M.M.İbrahimbəyovun “Şərəf” ordeni ilə təltif edilməsi haqqında** [Mətn] Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı, 7 may 2015-ci il /İ. Əliyev //Azərbaycan. - 2015.- 8 may. - S. 1.

<http://www.anl.az/down/meqale/azerbaycan/2015/may/435925.htm>

**Ağabalayeva, Südabə.** Yaddaşın izi ilə: [Mətn] Maqsud İbrahimbəyov-80 /S. Ağabalayeva //Ədəbiyyat qəzeti.-2015.- 16 may.- S.11.

**Ağabalayeva, Südabə.** Yaddaşın izi ilə: [Mətn] II hissə /S. Ağabalayeva //Ədəbiyyat qəzeti.- 2015.- 23 may.- S.28-29.

**Qasımsadə, İntiqam.** Yaşamaq istedadı [Mətn] /İ.Qasımsadə //Azərbaycan: jurnal.- 2015.- №5.- S.39-41.

**Maqsud İbrahimbəyov-80:** [Mətn] Azərbaycan Yazıçılar Birliyinin təbriki //Ədəbiyyat qəzeti.- 2015.- 16 may.- S.1.

**Yusifli, Vəqif Əziz oğlu.** Milli xarakterin koloritli təqdimatı: Maqsud İbrahimbəyov nəsrini [Mətn] /V.Yusifli //525-ci qəzet.- 2015.- 23 aprel.- S. 6.

**Yusifli, Vaqif Əziz oğlu.** Maqsud İbrahimbəyovun 80 yaşı [Mətn] Qədim sfinksin müəmmalı təbəssümü /V.Yusifli //Ədalət.- 2015.- 29 aprel .- S.7.

### 2013

**Baxşəliyev, Rəşad.** Maqsud İbrahimbəyov qardaşından fərqli yol tutdu [Mətn] /R.Baxşəliyev //Azərbaycan.- 2013.- 19 iyun.- S. 1.- Milli Sülh Komitəsinin plenum iclası çərçivəsində.

**Mirzəbəyli, İttifaq. (Qaçayev İttifaq Məmmədcan oğlu)** Bütün mütərəqqi qurumlar Azərbaycanı daha aydın sabaha aparan kursu dəstəkləyir [Mətn]: Xalq yazıçısı Maqsud İbrahimbəyovun sədrlik etdiyi Azərbaycan Milli Sülh Komitəsi də bu sıradadır /İ.Mirzəbəyli //Xalq qəzeti.- 2013.- 20 iyun.- S. 4.

### 2012

**Hüsniyyə.** ÜNS Yaradıcılıq Səhnəsində Maqsud İbrahimbəyovun yeni kitabının təqdimatı olub [Mətn] /Hüsniyyə //525-ci qəzet.-2012.- 15 may.- S. 7.

**Tanınmış nasir, kinodramaturq, xalq yazıçısı Maqsud İbrahimbəyovun “Şikayət qəbul edilmir” kitabının təqdimat mərasimi keçirilmişdir** [Mətn] //Azərbaycan.- 2012.- 13 may.- S. 6.

### 2010

**Ağabalayeva, Südabə.** Tarix, ritm, karpentyer və İbrahimbəyov fraqmentləri [Mətn] /S.Ağabalayeva //Azərbaycan: jurnal.- 2010.- №5.- S.123-125.

### 2007

**AZƏRTAC.** "Tribuna plyus" un ilk nömrəsi capdan çıxmışdır /AZƏRTAC //Azərbaycan.- 2007. - 14 yanvar. - S. 3.- *Yazıçı Maqsud İbrahimbəyovun baş redaktorluğu ilə eyni adlı qəzetin capdan çıxması haqqında.*

**Əliyeva, Elmira.** Düşünüb-daşındıran publisistika [Mətn] /E.Əliyeva //Azərbaycan.- 2007. - 27 noyabr. - S. 5.- *[Yazıçı və dramaturq Maqsud İbrahimbəyovun "Baltimor skunsu "adlı kitabı haqqında]*

### 1998

**Gənc kinorejissorun filminin təqdimatı** [Mətn]: Maqsud İbrahimbəyovun "Gənc xanım üçün kişi" filminin təqdimat mərasimi haqqında //Azərbaycan.-1998.- 18 yanvar.